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Zápis č. 7 ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 23. 08. 2022 

Přítomni: 10 členů výboru zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Bc. Tomáš Levinský, David Schindler, JUDr. Jaroslav Švehla 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Jan Sviták, Ing. Petr Správka, Ing. Jan Růžička, Ing. Jan Wohlmuth, Martin Bobek 

Ověřovatelé: Eva Zbrojová 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné. 

Následně zahájil 7. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2022. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil 

k projednání návrh programu 7. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

v roce 2022. Uvedl, že do programu budou zařazen bod Hodnocení žádostí dotačního fondu, 

program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava 2022. 

 

Navrhovaný program: 
 

1. Zahájení         Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání     Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu     Josef Chuchlík  

4. Kontrola usnesení      Josef Chuchlík 

5. Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava 2022 

         Ing. Iveta Moravcová 
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6. Informace z resortu dopravy     Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.   Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti 

8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.   Ing. Jiří Zdražil 

▪ Informace z aktuální činnosti 

9. Informace koordinátora BESIP LK    Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.    Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

11. Informace o činnosti Silnice LK a.s.    Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o.    Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

13. Různé        Josef Chuchlík 

   

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava 2022 

▪ ZR-RO č. 224/22 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů v kapitole 917 21 – 

Transfery, ODO; poskytnutí účelové dotace na zajištění bezproblémové dopravy 

a propagaci LK 

▪ ZR-RO č. 266/22 - snížení výdajů v kapitole 920 06 - Kapitálové výdaje, OSH 

a navýšení výdajů v kapitole 917 06 – Transfery, OSH; Dodatek č. 1 ke smlouvě  

č. OLP/1480/2021 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 7/22/VD/46 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

7. zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2022. 

 

Hlasování: 

Celkem: 9 Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Evu Zbrojovou. 
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Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 7/22/VD/47 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Evu 

Zbrojovou. 

 

Hlasování: 

Celkem: 9 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Kontrola usnesení      

 

Ke kontrole usnesení bylo konstatováno, že usnesení, přijatá na minulém zasedání výboru 

dopravy, byla přednesena na jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 21. června 2022  

a všechna výborem dopravy doporučená usnesení byla Zastupitelstvem Libereckého kraje 

přijata. 

 

 

V 15:33 hodin se na jednání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje dostavil Marek 

Förster, počet přítomných členů výboru dopravy 10.  

Současně s ním se na zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje dostavil jako 

host Ing. Bronislav Patočka, který je nominován na funkci člena Výboru dopravy Zastupitelstva 

Libereckého kraje za klub Pirátů. Jeho volba do funkce proběhne na 7. zasedání Zastupitelstva 

Libereckého kraje. Nahradit by měl Davida Schindlera, který podal rezignaci z funkce člena 

Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje ke dni 30. 8. 2022. 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal  

Ing. Bronislava Patočku a požádal ho, aby se přítomným představil. 

 

 

5. Hodnocení žádostí dotačního fondu, program 6.1 a 6.3 oblast podpory Doprava 2022 

 

Ing. Iveta Moravcová uvedla, že Zastupitelstvo Libereckého kraje schválilo usnesením  

č. 251/22/ZK podmínky a Vyhlášení programů dotační fond oblasti podpory doprava.  

V Programu 6.1 - rozvoj cyklistické dopravy – bylo schváleno rozdělit částku 2.155.111 Kč 

a v programu 6.3 - podpora projektové přípravy částku 800.000 Kč. Současně nastínila časový 

harmonogram. 

Program 6.1 se týká podpory výstavby, rekonstrukce, údržby a opravy pozemních komunikací 

pro cyklodopravu, Stezek pro cyklisty (C8), Stezek pro chodce a cyklisty (C9, C10), zřizování 

jízdních pruhů pro cyklisty, cykloturistických tras a terénních cyklistických stezek;  

Program 6.3 je zaměřen na podporu projektové přípravy výstavby, rekonstrukce, opravy 

pozemních komunikací pro cyklodopravu, Stezek pro cyklisty (C8), Stezek pro chodce 
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a cyklisty (C9, C10), zřizování jízdních pruhů pro cyklisty, cykloturistických tras a terénních 

cyklistických stezek. 

Ing. Moravcová informovala, že v programu 6.1 byly podány 3 žádosti o dotaci. V srpnu 

proběhla odborem silničního hospodářství administrativní kontrola podaných žádostí. Všechny 

žádosti jsou v administrativním souladu. Celkové požadované výdaje projektů jsou 

3.257.203,92 Kč a požadovaná výše dotace je 1.428.870 Kč. Po přidělení požadovaných částek 

dotací všem 3 projektům zbývá alokace 726.241 Kč. 

V programu 6.3 byly podány 2 žádosti o dotaci. V srpnu proběhla odborem silničního 

hospodářství administrativní kontrola podaných žádostí. Jedna žádost byla z dalšího hodnocení 

vyřazena z hlediska administrativního nesouladu. V podmínkách Vyhlášení programu je 

uvedena lhůta pro podání žádostí od 1. 7. 2022 do 21. 7.  2022. Zájmové sdružení právnických 

osob Cyklostezka sv. Zdislavy, Nový Bor – Bílý Kostel nad Nisou nedodržel podmínky podání 

žádosti uvedené ve Vyhlášení dotačního programu.  Konkrétně nebyl dodržen termín podání 

žádosti. Příjemce podával žádost přes webový portál a v tištěné podobě. Obě žádosti měly být 

doručeny ve lhůtě pro podání žádosti do 21. 7. 2022. Přes webový portál byla žádost doručena 

včas, ale v tištěné podobě byla žádost doručena na Krajský úřad Libereckého kraje až o den 

později 22. 7. 2022, což je v rozporu s uvedenými podmínkami Vyhlášení. 

Celkové požadované výdaje projektů jsou 2.051.400 Kč a požadovaná výše dotace 1.100.000, 

ale v administrativním souladu jsou celkové požadované výdaje projektu 1.621.400 Kč  

a požadovaná výše dotace 800.000 Kč. Po přidělení požadované částky dotace bude alokace 

vyčerpána. 

 

Diskuze:  

Mgr. Vladimír Vyhnálek oznámil, že je statutární zástupce města Tanvald. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 7/22/VD/48 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje vyhodnotil došlé žádosti dle stanovených 

podmínek a kritérií programů Dotačního fondu programů 6.1 Podpora rozvoje cyklistické 

dopravy a 6.3 Podpora projektové přípravy a doporučil 3 projekty z programu 6.1 a 1 projektů 

z programu 6.3 podpořit. 

 

Hlasování: 

Celkem: 10 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

6. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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Projednání materiálů do 7. zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 30. 08. 2022 

 

Ing. Monika Šulcová a Ing. Zdeněk Borovička, MBA, představili a podrobněji okomentovali 

členům výboru materiály, které obdrželi a budou předloženy k projednání na 6. zasedání 

Zastupitelstva Libereckého kraje, které se koná dne 30. 08. 2022. 

 

Odbor dopravní obslužnosti: 

 

ZR-RO č. 224/22 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů v kapitole 917 21 – Transfery, 

ODO; poskytnutí účelové dotace na zajištění bezproblémové dopravy a propagaci LK – 

k bodu jednání ZLK 7/22/64 

 

Diskuze: J. Demčák, L. Sajdl 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 7/22/VD/49 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 224/22, kterým se: 

1. navyšují příjmy kraje vybrané z licencí pro kamionovou dopravu ve výši 200.000 Kč, 

2. navyšují výdaje v kapitole 917 21 – Transfery, odbor dopravní obslužnosti na akci 

„Benátská s Impulsem! 2022“ ve výši 200.000 Kč, 

rozhodnout o poskytnutí dotace z rozpočtu kraje na zvýšení popularity a atraktivity veřejné 

dopravy v Libereckém kraji, níže uvedenému žadateli o dotaci na projekt ve výši 200.000 Kč: 

Poř. číslo 1. 

Příjemce dotace/ 

sídlo 

První festivalová, s.r.o. 

Purkyňova 74/2, 110 00 Praha 1 

IČO 02926202 

Název projektu Benátská s Impulsem! 2022 

Účel projektu 

Propagace veřejné dopravy Libereckého kraje formou kyvadlových jízd vč. propagace 

Libereckého kraje.  Cílem projektu je podpořit dopravní obslužnost akce Benátská! 

2022, která proběhne 28. - 31. 7. 2022. Zajištění kyvadlové dopravy spolu 

s konkrétními dopravními uzavírkami a rozšířenými jasně vymezenými parkovacími 

plochami na okraji areálu umožní bezproblémový průběh akce a přispěje k co nejmenší 

dopravní zátěži v okolí, především pak Liberci a samotné části Vesec. Festival 

Benátská je největším hudebním festivalem v Libereckém kraji s tradiční návštěvností 

až 20.000 návštěvníků. Zajištění kyvadlové dopravy, uzavírek a ostraha v parkovacích 

zónách povedou k eliminaci rizik spojených se zvýšenou zátěží dopravní infrastruktury 

v okolí akce. 

Výše dotace (Kč) 200.000 
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schválit smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/3272/2022 

mezi Libereckým krajem a společnosti s ručením omezeným První festivalová, s.r.o., se sídlem 

Purkyňova 74/2, 110 00 Praha 1, IČO 02926202 

a uložit 

1. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, informovat 

o přijatém usnesení příjemce První festivalová, s.r.o., 

2. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, řízení resortu dopravy, podepsat 

smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/3272/2022, 

3. Ing. Zbyňku Miklíkovi, náměstku hejtmana, resort ekonomiky, majetku, investic, veřejných 

zakázek a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2022. 

 

Hlasování: 

Celkem: 10 Pro: 10 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Odbor silničního hospodářství: 

 

ZR-RO č. 266/22 - snížení výdajů v kapitole 920 06 - Kapitálové výdaje, OSH a navýšení 

výdajů v kapitole 917 06 – Transfery, OSH; Dodatek č. 1 ke smlouvě č. OLP/1480/2021 –  

k bodu jednání ZLK 7/22/65 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 7/22/VD/50 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit  

1. změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 266/22, kterým se: 

a) snižují výdaje v kapitole 920 06 - Kapitálové výdaje, odbor silničního hospodářství,  

z nespecifikované rezervy týkající se spolufinancování k dotaci ze SFDI ve výši  

1.379.700 Kč, 

b) navyšují výdaje v kapitole 917 06 - Transfery, odbor silničního hospodářství, na akci 

„Křižovatka Okružní – Lidická a návazné chodníky, Hrádek nad Nisou - Etapa I.“ ve výši 

1.379.700 Kč, 

2. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o spolupráci při realizaci stavební akce č. OLP/1480/2021 

„Křižovatka Okružní – Lidická a návazné chodníky, Hrádek nad Nisou“ uzavíraný mezi 

Libereckým krajem a Městem Hrádek nad Nisou se sídlem Horní náměstí 73, 463 34 Hrádek 

nad Nisou, IČO: 00262854, 

a uložit 
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1. Ing. Zbyňku Miklíkovi, náměstku hejtmana, resort ekonomiky, majetku, investic, veřejných 

zakázek a informatiky, aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2022, 

2. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, resort dopravy, informovat 

o přijatém usnesení starostu města Hrádek nad Nisou, 

3. Ing. Janu Svitákovi, statutárnímu náměstkovi hejtmana, resort dopravy, předložit Dodatek 

č. 1 ke Smlouvě o spolupráci při realizaci stavební akce č. OLP/1480/2021 „Křižovatka 

Okružní – Lidická a návazné chodníky, Hrádek nad Nisou“ hejtmanovi k podpisu. 

 

Hlasování: 

Celkem: 10 Pro:10 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Ing. Zdeněk Borovička informoval o problematice navyšování cen ve stavebnictví – zhotovitelé 

požadují kompenzaci nárůstu cen u akcí, kde byla smlouva o dílo podepsaná před 31. 3. 2022. 

V pondělí dne 15. 8. 2022 byl na Poradu uvolněných radních předložen materiál, který 

definoval obecné principy navyšování ceny. Kompenzovat by se měly čtyři položky materiálu 

(ocel, beton, asfalt a kamenivo). S každým zhotovitelem, který požádal o kompenzaci ceny, 

bude po projednání v Radě Libereckého kraje uzavřen dodatek smlouvy o dílo s konkrétním 

navýšením ceny dle předem odsouhlaseného výpočtu. Navržený postup kompenzací je 

v souladu se zákonem o zadávání veřejných zakázek i se stanoviskem poskytovatele dotací 

CRR. 

 

Proběhla diskuze ohledně čerpání financí z IROP: J. Chuchlík, Z. Borovička 

 

 

7. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Otto Pospíšil, Ph.D., podal aktuální informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

Informoval, že v neděli 28. srpna 2022 vejde v platnost změna jízdních řádů v příměstské 

autobusové dopravě. Změna se týká několika vybraných linek v Libereckém kraji a jako 

obvykle KORID LK, spol. s r.o. reaguje na připomínky cestujících, zejména za účelem dopravy 

do škol.  

Podal informace ohledně studie SUDOP PRAHA a.s. na rychlé železniční spojení Mladá 

Boleslav – Liberec, která navazuje na studii rychlého spojení Praha – Mladá Boleslav. 

V současné době probíhá/ finišuje projednání této studie ve třech variantách u nichž vyšla 

kladná ekonomika. Tyto tři varianty mají být postoupeny do centrální komise. Liberecký kraj 

nebyl nikdy blíže, aby se realizovalo rychlejší spojení vlakem z Liberce do Prahy.  

Ing. Pospíšil, PhD. okomentoval všechny varianty, z nichž jedna z nich je pomalá a dvě 

rychlejší.  

 

Diskuze: J. Chuchlík 
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8. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Ing. Jiří Zdražil omluvil Martina Bobka ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva 

Libereckého kraje a podal aktuální informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

Informoval, že Valná hromada České vodíkové technologické platformy schválila společnost 

Autobusy LK, s.r.o. za člena. Společnost Autobusy LK, s.r.o. tak získají přístup ke všem 

dokumentům/novinkám/týdenním shrnutím. Ing. Zdražil nabídl přítomným v případě zájmu 

elektronické zasílání těchto dokumentů. Současně informoval o první vodíkové stanici  

ve Vítkovicích. 

Uvedl, že dnes proběhla videokonference Sdružení automobilových dopravců ČESMAD 

BOHEMIA, které se zúčastnili zástupci autobusových dopravců z České republiky  

a porovnávalo se, jak se kraje staví k vyrovnání cen pohonných hmot (nafty, plynu). 

Podal podrobnější informace ohledně nového odbavovacího zařízení ve společnosti ČSAD 

Liberec, a.s. 

Na závěr uvedl, že v září by se měl zúčastnit Dnu plynové mobility, kterou pořádá Pražská 

plynárenská. 

 

Diskuze: J. Chuchlík 

 

 

9. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák seznámil přítomné s realizovanými a připravovanými akcemi prevence BESIP 

LK. Uvedl, že v průběhy prázdnin proběhlo 17 akcí (celkem pro letošní rok naplánováno 200).  

Informoval, že byly dokončeny kurzy pro motorkáře. Proběhla aktualizace metodik pro cyklisty 

a motocyklisty. Dále podal informace k financování BESIP LK.  

Na závěr zmínil aktivity pro nový školní rok. 

 

 

10. Informace o činnosti KSS LK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička se ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

11. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 

 

 

12. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. o. 

 

Ing. Jan Wohlmuth ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje omluvil. 
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13. Různé 

 

Proběhla diskuze ohledně pozvání zástupce odboru životního prostředí, aby se vyjádřil  

ke stanoviskům týkajících se komunikací v Libereckém kraji. 

 

Diskuze: M. Förster, P. Král, J. Demčák, Z. Borovička, L. Sajdl 

 

 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík poděkoval všem  

za účast na dnešním zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

 

………………………………. 

Eva Zbrojová 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

 

Liberec 23. srpna 2022  

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


